
Corporate Profile

潤迅通信國際有限公司（「潤迅」或「本公司」；連同其附屬公司統稱「本集團」）於一九

九零年成立，乃一家於香港、中國內地及其他主要海外市場擁有強大網絡的電信企業，並在

香港聯合交易所有限公司作第一上市，並於新加坡證券交易所有限公司作第二上市。一直以

來，本集團本著努力不懈、創新求變的原則以迎合市場及客戶需要，致力成為一家多元化的

綜合電信服務供應商。現今核心業務包括國際電信服務、移動通信服務與分銷及零售。

企業背景

Established in 1990, China Motion Telecom International Limited (“China Motion” or the “Company”, together 

with its subsidiaries collectively referred as the “Group”) is a well regarded telecommunications company with 

strong networks in Hong Kong, Mainland China and other key overseas markets. 

The Company is primarily listed on The Stock Exchange of Hong Kong Limited and secondarily on

The Singapore Exchange Securities Trading Limited. With consistency, innovation and commitment to market 

needs and customer satisfaction, the Group has transformed into a multi-faceted telecommunications service 

provider. Its three core businesses include international telecommunications services, mobile communications 

services and distribution and retail chain.


